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In het jaarverslag leefbaarheid en veiligheid lezen we dat in 2020 de jeugdoverlast fors gestegen is. 
We hebben een paar vragen in dat verband. 

1. Aan welke type overlast moeten we denken en concentreert zich dit binnen specifieke 
wijken? 

2. Er wordt ook gesproken over een concrete ambitie voor 2021, gericht op een sterke afname 
van het aantal meldingen van overlast. Op welke wijze wil het college concreet invulling 
geven aan deze ambitie, mogelijk anders dan in 2020….? 


